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Yttrande gällande motion från Andrea Kronvall och 
Tommy Grönberg (SD) avseende installation av 
gatubelysning mellan badplatserna Sandbanken 
och Arkadien i Rimbo 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår: 
 
Kommunstyrelsen föreslår: 
 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen ska anses vara besvarad 
 
 

Sammanfattning av tjänsteutlåtandet 
Andrea Kronvall och Tommy Grönberg (SD) har lämnat in en motion till kommunfullmäktige den 15 
april 2019 där de yrkar att Norrtälje kommun ska installera belysning mellan badplatserna Sandbanken 
och Arkadien i Rimbo. Kommunstyrelsen har remitterat motionen till teknik-och klimatnämnden för 
yttrande. De behandlade den vid sitt sammanträde den 1 mars 2022 och beslutade att anse motionen 
besvarad med hänvisning till att kommunstyrelsen 2020 anslog 3 500 tkr i investeringsanslag för 
verksamhetsförändringar och trygghetshöjande åtgärder enligt teknik- och klimatnämndens 
hemställan. I denna investering ingår att gatu- och parkavdelningen ska förbättra och belysa det 
gångstråk som idag finns mellan badplatserna på allmän plats. Detta kommer ses över och åtgärdas 
under Q4 2022. Kommunstyrelsen anser att teknik-och klimatnämndens yttrande är tillämpligt och att 
motionen därmed ska anses vara besvarad.  
 
 

Ärendet  
Beskrivning 
I motionen som lämnades in till kommunfullmäktige den 15 april 2019, §119, yrkar 
Sverigedemokraterna att Norrtälje kommun ska belysa en sträcka som börjar på Långsjövägen och 
slutar vid Tomtebovägen-Långsjöstigen i Rimbo. Sverigedemokraterna skriver att eftersom det idag 
saknas belysning på denna sträcka är det många Rimbobor som upplever de omkringliggande 
platserna som otrygga när det är mörkt, och att detta medför att området inte nyttjas fullt ut.  
 
Sverigedemokraterna yrkar att belysning ska installeras på följande sträcka: 
 

Belysningen börjar på Långsjövägen och fortsätter söderut till Sandbanken. Där svänger den 
öster förbi hundgården (där bör det sättas upp en större stolpe som belyser hundgården). 
Därefter fortsätter belysningen vägen fram till Båtbryggan (bör också belysas med större 
stolpe). Belysningen fortsätter på baksidan av Rimbo idrottsplats och fram över Arkadien 
badplats, för att avslutningsvis länka samman med hörnet Tomtebovägen-Långsjöstigen. 
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Kommunfullmäktige har överlämnat motionen till kommunstyrelsen för besvarande. Därefter har 
kommunstyrelsen remitterat motionen till teknik-och klimatnämnden för yttrande. De behandlade 
motionen vid sitt sammanträde den 1 mars 2022, §17. Gatu-parkavdelningen har berett motionen. 
 

Teknik-och klimatnämndens yttrande 
 
 
Gatu-och parkavdelningen framför i sitt yttrande att 2020 beviljades teknik- och klimatnämndes 3 500 
kr i investeringsanslag av kommunstyrelsen för verksamhetsförändringar och trygghetshöjande 
åtgärder (KS 2020-568 §103). I denna investering ingår att gatu- och parkavdelningen ska förbättra 
och belysa det gångstråk som idag löper mellan Sandbanken fram till i höjd med Hasselvägen. Detta 
planeras genomföras under Q4 2022. 
 
Gatu- och parkavdelningen framför bedömningen att kommunens ekolog bör delta i projektet innan det 
startas upp, för att säkerställa att den belysning som ska installeras minimalt stör nattaktiva insekter 
och djur kring sjön. Vid till exempel val av belysningskälla/ljuspunktshöjd måste stor vikt läggas på 
färgtemperatur och att de skadliga våglängderna minimeras ifrån ljuskällan för nattaktiva insekter och 
djur som vistas vid strandkanten mot Långsjön på natten. 
 
Gatu- och parkavdelningen framför även att avdelningen svarar för drift och planerat underhåll av 
allmän platsmark. Av den sträcka som föreslås i motionen är det ungefär hälften som ingår i 
investeringen som ska genomföras under 2022. Resten av föreslagen sträcka, i höjd med 
Hasselvägen och söder om Arkadiens idrottsplats, är planlagd som naturstig och den typen utav stråk 
belyses inte.  

Lagkrav 
Är ej tillämpligt. 

Koppling till gällande styrdokument 
Är ej tillämpligt. 

Ekonomiska konsekvenser och riskanalys 
Planerad belysningsåtgärd finansieras enligt Mindre investeringar 2020 (KS 2020-568 §103). 

Förvaltningens analys och slutsatser 
Gatu- och parkavdelningen har framfört att avdelningens planerade åtgärder under året kommer att 
leda till att en del av sträckan som föreslås i motionen inte längre upplevs som otrygg. Av den sträcka 
som föreslås i motionen är det ungefär hälften som ingår i investeringen som ska genomföras under 
2022. Resten av föreslagen sträcka, i höjd med Hasselvägen och söder om Arkadiens idrottsplats, är 
planlagd som naturstig och den typen utav stråk belyses inte. Teknik-och klimatnämnden anser 
därmed att motionen ska anses vara besvarad.  
 
Kommunstyrelsekontoret anser att teknik-och klimatnämndens yttrande är tillämpligt och att motionen 
därmed ska anses vara besvarad.  

Tidplaner 
Förbättring och belysning av delar av sträckan som anges i motionen kommer ske under Q4 2022. 
 
 
 
 
 
 
Staffan Tjörnhammar    
Kommunalråd     
Moderaterna     
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Bilagor 
Bilaga 1 - Motion från Andrea Kronvall och Tommy Grönberg (SD) avseende installation av 
gatubelysning mellan badplatserna Sandbanken och Arkadien i Rimbo 
Bilaga 2 – Beslut från teknik-och klimatnämndens sammanträde den 1 mars 2022, §16. 
Bilaga 3 – Yttrande tekniska kontoret 
 

Beslut skickas till 
Teknik- och klimatnämnden 
Motionärerna 
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